
Stanowisko 

Rady Miejskiej w Radomiu  
z dnia 25.10.2021r.  

w sprawie utwardzenia ul. Pośredniej.  
 

 
 Radni Rady Miejskiej w Radomiu zobowiązują Prezydenta Radomia do jak najszybszego 
zabezpieczenia środków finansowych w budżecie miasta oraz podjęcia działań na rzecz 
utwardzenia ul. Pośredniej.  
 

UZASADNIENIE 
 Ulica Pośrednia łączy ulicę Bulwarową oraz Czereśniową i położona jest na Wośnikach. 
Obsługuje ona dużą część osiedla. Znajdują się przy niej bloki mieszkalne oraz domy 
jednorodzinne, natomiast fatalny stan nawierzchni utrudnia mieszkańcom codzienne 
funkcjonowanie.  
 Należy wspomnieć, że w blokach przy ul. Pośredniej znajdują się sklepy, jedyna                              
w okolicy apteka, filia Miejskiej Biblioteki Publicznej, gabinet stomatologiczny, gabinet 
fizjoterapeutyczny oraz naprzeciwko bloków zlokalizowany jest salon fryzjerski. Z punktów 
tych na co dzień korzystają nie tylko mieszkańcy ul. Pośredniej czy osiedla Wośniki, ale również 
radomianie z innych części miasta.  
Kolejnym utrudnieniem jest obsługa wspomnianych punktów przez samochody dostawcze, 
zajmujące się zaopatrzeniem. Dlatego też należy tę ulicę jak najszybciej utwardzić, tak aby 
zarówno piesi jak i kierowcy mogli normalnie z niej korzystać.  
Niektórzy spośród kierowców zmuszeni są do parkowania swoich pojazdów przy innych blokach 
z powodu złego stanu nawierzchni tej ulicy.  
 Trzeba również dodać, że remont ul. Pośredniej został wpisany do budżetu miasta 
uchwałą nr 626/2018 z dnia 13.03.2018r. przyjętą przez Radnych Rady Miejskiej. Mimo tego, 
inwestycja ta nie została zrealizowana.  
 W związku z powyższym Radni Rady Miejskiej, w trosce o bezpieczeństwo i komfort 
mieszkańców oraz innych użytkowników ul. Pośredniej zobowiązują Prezydenta do 
zabezpieczenia środków oraz do jak najszybszego podjęcia działań związanych z realizacją 
inwestycji kluczowej dla mieszkańców osiedla Wośniki.  
 
 
 
 
        Przewodnicząca Rady Miejskiej 
         Kinga Bogusz 


